

HEAD OFFICE : Unit 8-2-3 & 10-2-4, Block 8, 2nd Floor, Queen's Avenue, Jalan Bayam, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.

General Line : + 603 9205 6296

Fax : + 603 9205 5629 (Inbound)

+ 603 9205 6729 (Outbound)

+ 603 9205 6962 (Coach)

Finance / Admin : + 603 9205 5626

Fax : + 603 9205 6128 (Finance)

+ 603 9205 5631 (Admin)

GST NO : 000 265 912 320

BRANCHES : Penang + 604 261 7646

Langkawi + 6012 - 396 3731

Kota Kinabalu + 6088 270 878

6 天 4 晚 首尔 - 南怡岛 - 江原道 - 雪岳山 (天天出发/2 人成行)

第一天 吉隆坡 - 仁川 (机上便餐)

DAY 01 Kuala Lumpur - Incheon (Meal onboard)

第二天 吉隆坡 - 仁川 - 首尔 (午餐 ~ 韩式炸酱面) 酒店: Baiton Seoul Dongdaemun / 同级 (local 4*)

抵达仁川机场集合后准时 9 点在仁川 TERMINAL 1 机场出发由专人送往【松月洞童话村】使得村落逐渐没落。为改善社区环境, 利用花朵与世界知名的童话故事为主题, 打造成童心未泯的童话村。【中华街】1884 年该地区被指定为清政府治外法权地后而逐渐形成的华人聚居地。

DAY 02 Morning Arrival Incheon - Seoul (L ~ Jjangmyeon)

Upon arrival Incheon airport terminal 01 on 9am will be transfer to 【Songwoldong Fairy Tale Village】 it became a rich village and many young people gradually moved out, leaving the village in a state of stagnant. As such, a renovation project was brought upon to improve development of the village by painting and decorating classic fairy tales all around. 【China Town】 area came into being with the opening of the Incheon Port in 1884 and Incheon's designation as an extraterritoriality of the Ching Dynasty. In the past, the area held many stores trading goods imported from China, but most Chinese businesses are now restaurants.

第三天 首尔 - 南怡岛 - 江原道 (早餐 ~ 酒店享用; 午餐 ~ 春川炒鸡排) 酒店: Sea Cruise / 同级 (local 4*)

早餐后由专人前往冬季恋歌拍摄地【南怡岛】一座位于北汉江上游, 面积约 1 4 万坪的小岛。这里宽阔的草地和楸树林道相得益彰, 相映成趣。在码头坐船五分钟, 穿过楸树林道, 来到韩剧中广受恋人们欢迎的「爱情小路」的杉木林道。【昭阳江天空步行道】是目前韩国国内最长的玻璃步道, 整个步道长度是 140m, 加上湖水前展望台共 156m。步道是用了 3 层 4 厘米厚度的特殊强化玻璃覆盖整个地面, 提供像在水上行走的快感的独特体验。

DAY 03 Seoul - Nami Island - Ganwondao (B ~ Hotel Breakfast; L ~ Dakgalbi)

After hotel breakfast transfer to 【Nami Island】 enjoys the beautiful & romantic scenery, the movie set of the famous Korean movie 'Winter Sonata' which was also starred by famous Korean actor 'Bae Yongjoon'. 【Soyanggang Skywalk】 is currently the longest trail of glass, entire trail length is 140m, plus a total of 156m observatory before the lake. Trail is a special tempered glass three-layer 4 cm thick covering the entire surface, like walking on water to provide the thrill of a unique experience.

第四天 雪岳山国立公园 - 大浦港海产市场 - 首尔 (早餐 ~ 酒店享用; 午餐 ~ 长脚蟹海鲜三宝锅)

早餐后由专人前往【雪岳山国立公园】位于韩国最北部的国家公园主峰是大青峰, 内雪岳, 外雪岳与南雪岳各自呈现出不同的山岳与溪谷之美。【神兴寺】神兴寺是真德女王(654 新罗第 28 代王)6 年由遍访全国名山的慈藏律师(590-658)建造的, 原名香城寺, 之后多次破损后重建。【大浦港海产市场】*赠送三种特色小吃*聚集著众多刚捕捞上来的海产, 其喧杂热闹。

DAY 04 Mt Sorak - Daephong Fish Market - Seoul (B ~ Hotel Breakfast; L ~ King Crab Seafood Pot)

After hotel breakfast transfer to 【Mt Sorak National Park】 is located at the most northern part of South Korea's national parks, the main peak is Daecheongbong. Mount Sorak divided into Internal Sorak, External Sorak, South Sorak, displaying beauty scenic. 【Daephong Fish Market】*Free 3 Local Snack*gathered the fresh catches of seafood straight from the sea.

第五天 首尔 - 自由活动 (**客人自由活动不含车子和导游) (早餐 ~ 酒店享用)

DAY 05 Seoul - Free Day (**Customer free at own leisure without coach and guide) (B ~ Hotel Breakfast)

第六天 首尔 - 仁川 - 离境 (早上 7 点集合后送往仁川机场 TERMINAL 1) (早餐会安排汉堡套餐)

如果客人是下午机需自行安排去机场, 可以享用酒店早餐 早餐 ~ 汉堡套餐 / 酒店享用

DAY 06 Seoul - Incheon - Departure (Morning 7am transfer to Incheon airport Terminal 1 (Arrange Burger Set breakfast)

*If customer afternoon flight please own arrange transport to airport and enjoy breakfast at hotel (B ~ Burger Set Meals / Hotel Breakfast)